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Hei! 
 
Jätin eriävän mielipiteeni Sivistyslautakunnan kokouksessa koulujen (Länkipohja, Koskenpää) 
lakkauttamisprojekti pykälissä. 
  
Syyt eriävään mielipiteeseen: 
Lapsivaikutusten arviointi pitää olla tehtynä, ennen kun päätöksiä tehdään. 
Onko koulujen lakkauttamisesta tulevat säästöt tarpeeksi kattavat verrattuna koululaisten kokemaa 
haittaan? 
 
Koululaisten koulumatkat pitenevät ja näinollen myös koulupäivät. 
Koulumatka saattaa kestää 2h tai yli ja siihen 5-6 h koulupäivä päälle. Lapset uupuvat ennen pitkää ja 
minkälaisia rahoja maksamme tämän johdosta? 
 
Lakkauttamiset sotivat kaupungin elinvoimaohjelmaa vastaan. Kyliä pitäisi kehittää, eikä kurjistaa. 
Kyläläisiä ja koululaisia, kuntalaisia tulee kuulla ennen päätöksiä.  
Kouluihin on tulossa lisää oppilaita. Ensi vuonna kouluissa on enemmän oppilaita kun nyt. 
Mihin kaikki kyläkoulujen oppilaat mahtuvat? 
Häviävätkö yrittäjät kyliltä, koska paljon muitakin palveluja lähtee koulujen myötä. 
Missä kylien lapset harrastavat, kun koulun sali, punttisali viedään pois? 
 
Voisiko oppilaaksiotto alueita muuttaa niin että kyläkouluille saataisiin lapsia lisää? 
Kylien vetovoima vähenee entisestään koulujen  lakkauduttua. 
 
Voiko meille käydä pahemmin, kuin niin että säästämme itsemme kuoliaaksi? 
 
Ystävällisin terveisin  
Sivistyslautakunnan jäsen 
Timo Salokorpi  US 
 


